
Møte i FAU på Oppsal skole 
Tirsdag 18. juni 2024 18:30–20:30 fysisk på skolen 

Klasse Til stede Vara Ikke møtt Representant 

1A X   Tine-Marie Stausland Lillesveen 

1B   X Erlend Kristiansen Haavardsholm 

1C   X Madeleine Schultz 

2A   X Marit Carlsen 

2B X   Bjørn Sigmund Vik 

2C   X Madeleine Hagen 

3A X   Laila Hox 

3B   X Rolf Erik Rundin 

4A X   Unni Helen Sanne 

4B X   Peder Skou 

5A X   Hanne Stemsverk Gundersen 

5B X   Linda Kim Hussain 

6A   X Tone Madsen 

6B   X Yngvild Munch-Olsen (vara Sonja Gytri Radwan) 

7A X   Christine Faye Helvik 

7B   X Unni Svendsbø 

8E X   Helene Foseid Horne 

8N   X Roy Kjøren 

9E X   Christine Faye Helvik 

9N   X Tarek Øzger 

10E+N   X Cathrine Fjeldstad Gujord 

 

Referent er Peder (4B). Beslutninger/avklaringer i kursiv. 

Felles med skolens ledelse 

Ingen spørsmål er sendt inn i forkant. Ingen møter fra skolens ledelse. 

Agenda FAU 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 

Ingen kommentarer 

2. Besøk av sosiallærer på ungdomstrinnet (med forbehold)  

Punktet utgår, Benthe Jordin hadde ikke anledning til å møte. 

3. Status regnskap 17. mai 2024 v/ Laila 

Årets omsetning på 17. mai landet på ca. 79.000,- 

Minus utlegg på ca. 35.000,- gir det en netto fortjeneste på ca. 44.000,- 



Kontanthåndtering via Loomis koster ca. 3.500,-. Det er mye penger. For mye? Finnes det andre 

løsninger? 

FAU mener det er for tidlig å satse på et helt kontantfritt arrangement. Vi kan ikke forutsette at alle 

kan betale med Vipps eller tilsvarende. Laila tar evt. saken opp igjen til høsten. 

Årets komite satte opp meny i Vipps. Det er en god løsning som også gir god oversikt over hva som 

selges. Digital perm overføres fra arrangementskomiteen til FAU. 

Neste års komité bør gå gjennom og kaste uaktuelle premier osv. 

Fremover vil FAU at utlegg refunderes fra FAU direkte i stedet for at komiteen tar ut et forskudd. Det 

gir bedre oversikt og mindre opprydning i etterkant. 

4. 70-årsmarkering Oppsal skole v/ Hanne 

Det har kommet en forespørsel fra skolen om at FAU bidrar til arrangement onsdag 25. september. 

Denne må håndteres av årets FAU ettersom neste års ikke er etablert på det tidspunktet. 

Vi ønsker å opprette en komite som står for serveringen: grill, salg av kaker og brus osv. En 17. mai i 

miniatyr. Vi må planlegge hva vi trenger, hvordan vi skaffer det osv. For selve gjennomføringen må 

foreldrene på skolen bidra. 

Hanne sender ut informasjon til FAU. 

Christine 7A/9E, Unni 4A og Tine 1A melder seg til komiteen. Hanne skaffer et grunnlag fra Jack. 

Helene har oversikt over hva som er i FAU-kjelleren, for eksempel veldig mange servietter. 

Ekstraordinært FAU-møte første skoleuke for å samle trådene. Hanne kaller inn. 

5. Orientering om mobilbruk og sosiale medier fra naboskoler v/ Peder  

FAU på Trasop har sammen med Godlia gjennomført en undersøkelse blant foreldre, som har 

resultert i et veiledende skriv. Vi oppfordrer neste års FAU til å diskutere saken, og gjerne bruke 

skrivet som underlag på første foreldremøte til høsten. 

Peder deler skrivet. 

6. Eventuelt 

Presentasjon av FAU på første foreldremøte for 1. klasse 

Laila stiller på møtet – tar kontakt med avdelingsleder Morten for praktiske detaljer. 

Peder deler nåværende presentasjonen med FAU. 

FAU neste skoleår 

Hanne og Peder går ut av FAU etter dette skoleåret. Hanne kaller inn til første møte for å konstituere 

neste års FAU. 

Driftsstyremøte 23.5. – Laila orienterer 

• Må kutte i assistenter, miljøteam er det ikke råd til. En del elever med behov for oppfølging søker 

seg til Oppsal fordi det er en liten skole, legger press på ressurser. 

• Ifølge skolen er vaping er ikke et stort problem på Oppsal. Det stemmer dårlig med inntrykket fra 

foreldrene. Viser til skriv fra bydelen som ble sendt ut til mellom- og ungdomstrinn i etterkant av 

mai-møtet i FAU. 



• Skoleturer på 10. trinn skal planlegges for å gjennomføres på skolens budsjett fra høsten 2025. 

Midler fra FAU er fortsatt velkomment. 

• Mobilfri skole – nytt ordensreglement for hele Oslo kommer til høsten 

• Fornyelse av lærebøker etter ny læreplan pågår på ungdomstrinnet 

• Renholdet skal være forbedret i H-huset 

Runden 

Klasse Sak 

4B Trenger alle avslutninger og lignende å være basert på søtsaker? Noe å tenke på til 
jubileumsfeiringen? Det bør som et minimum være likt beløp på tvers av trinn – spilles inn 
til skolen 
FAU kan ikke etablere en felles praksis. Vi oppfordrer til å ta denne diskusjonen på 
trinnet. 

 

        


